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Abstract (en)
A pocketed-spring mattress has pocketed springs (35) arranged in rows, each being arranged individually in a cloth pocket (20, 21). Each cloth
pocket forms a receptacle (4) which is formed of an upper and a lower cloth body (15, 16) which are sewn together in the centre region. Cloth tabs
(31), which cause a limitation of the freedom of movement of the individual pocketed springs (35), are formed from the cover between respectively
adjacent pocketed springs of one row, above and below their centre region. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Taschenfederkernmatratze weist in Reihen angeordnete Taschenfedern (35) auf, die jeweils einzeln in einer Tuchtasche (20,21) angeordnet
sind. Jede Tuchtasche bildet eine Aufnahme (4), die gebildet wird aus einem oberen und einem unteren Tuchkörper (15,16), die miteinander
im Mittenbereich vernäht sind. Zwischen jeweils benachbarten Taschenfedern einer Reihe werden oberhalb und unterhalb ihres Mittenbereichs
Tuchlappen (31) aus der Umhüllung gebildet, welche eine Begrenzung des Bewegungsspieles der einzelnen Taschenfedern (35) bewirken.
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